

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: UNITED FINANCIAL INVESTMENTS Date: 16-07-2026 02:45:33 PM Subject: Appointment of committee members	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتحدة للاستثمارات المالية التاريخ: 16-07-2026 02:45:33 PM الموضوع: تعيين اعضاء لجان
With reference to the disclosure instructions for issuing companies and the accounting and auditing standards for the year 2004 and their amendments up to 2019, and following the resignations submitted by both the corporate member, New Station Mills Company, and Mr. Nasser Al-Amd in his personal capacity as a member of the Board of Directors, resulting in two vacant seats on the company's Board of Directors, and in light of the decision of the Board of Directors of United Financial Investments Company to appoint Mr. Housing Bank for Trade and Finance Company and Mr. Farouk Yazid Adnan Al-Mufti as temporary members to fill the vacant seats on the company's Board of Directors, subject to their appointment being presented to the company's General Assembly at its first meeting for approval, we would like to inform you of the decision of the Board of Directors of United Financial Investments Company to approve: 1. The nomination and appointment of Mr. Housing Bank for Trade and Finance Company as a member of the company's Credit and Investment Committee, replacing Mr. Nasser Al-Amd. 2. The nomination and appointment of Mr. Housing Bank for Trade and Finance Company as a member of the company's Risk Committee, replacing Mr. Zaid Nassif. 3. Appointing and assigning Mr. Farouk Al-Mufti as a member of the company's Audit Committee, replacing Mr. Nasser Al-Amd. 4. Appointing and assigning Mr. Farouk Al-Mufti as a member of the company's Nominations and Remuneration Committee, replacing Mr. Mustafa Al-Hazza.	بالإشارة إلى تعليمات افصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004 وتعديلاتها حتى سنة 2019 ، ولاحقا للاستقلالات المقدمة من قبل كل من العضو الاعتباري شركة مطاحن المحطة الجديدة و السيد ناصر العمد بصفة الشخصية كعضو مجلس إدارة وشغور مقعدين ضمن مجلس إدارة الشركة ، وفي ضوء قرار مجلس إدارة الشركة المتحدة للاستثمارات المالية بتعيين كل من السادة شركة بنك الإسكان للتجارة والتمويل والسيد فاروق يزيد عدنان المفتي أعضاء مؤقتين لملء المقاعد الشاغرة ضمن مجلس إدارة الشركة على أن يعرض قرار تعيينهما على الهيئة العامة للشركة في اول اجتماع تعقده لتقوم بإقراره، نود اعلامكم بقرار مجلس إدارة الشركة المتحدة للاستثمارات المالية بالموافقة على : 1. تسمية وتعيين السادة شركة بنك الإسكان للتجارة والتمويل كعضو في لجنة الائتمان والاستثمار في الشركة بدلا من السيد ناصر العمد. 2. تسمية وتعيين السادة شركة بنك الإسكان للتجارة والتمويل كعضو في لجنة المخاطر في الشركة بدلا من السيد زيد ناصيف. 3. تسمية وتعيين السيد فاروق المفتي كعضو في لجنة التدقيق في الشركة بدلا من السيد ناصر العمد. 4. تسمية وتعيين السيد فاروق المفتي كعضو في لجنة الترشيحات والمكافآت في الشركة بدلا من السيد مصطفى الهزاع.
13-07-2026	13-07-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Fadia hasan abed abdulla	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Fadia hasan abed abdulla